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Protokół Nr 36/2014 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 14 marca 2014 r. godz. 14.00 – 14.15 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia  

I.  Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję RM w dniu 18 marca  

2014 r. w sprawie:  

 

- zm. uchwałę w sprawie Statutu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zmiany podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie podziału 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz 

siedzib obwodowych komisji 

wyborczych 

 

 

 

 

 

 

 

Wiceprezydent Miasta – Paweł Górniak 

wyjaśnił, że pakiet czterech projektów 

uchwał dotyczy uporządkowania kwestii 

związanej z  pojawieniem się nowych ulic  

w mieście. 

 

Członkowie komisji pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały  

zm. uchwałę w sprawie Statutu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu). 
 

Członkowie komisji pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały  

w sprawie zmiany podziału miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu). 
 

Członkowie komisji pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały  

zm. uchwałę w sprawie podziału miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 
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- utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do 

Parlamentu Europejskiego 

 

 

 

 

- przystąpienia do opracowania 

Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

na lata 2014 – 2020 

Członkowie komisji pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały  

w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Parlamentu 

Europejskiego (projekt uchwały w załą-

czeniu do protokołu). 
 

Naczelnik Wydziału Planowania  

i Rozwoju – Marek Nowak wyjaśnił,  

że na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski funkcjonuje Program 

Rewitalizacji Śródmieścia Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Zapisy tego dokumentu 

ograniczają się jednak tylko  

do Śródmieścia. Nadchodząca perspektywa 

finansowa wymusza konieczność 

opracowania dokumentu strategicznego, 

jakim jest Lokalny Program Rewitalizacji, 

który umożliwi pozyskiwanie 

dofinansowania z funduszy strukturalnych. 

Naczelnik Marek Nowak poinformował, że 

odbyły się spotkania z Marszałkiem 

Województwa Świętokrzyskiego, ze 

Starostami powiatów i Prezydentami miast 

z terenu Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczące uzyskania puli środków  

w tzw. kopertach na potrzeby inwestycyjne  

i społeczne. Naczelnik Marek Nowak 

poinformował, że istnieje szansa  

na pozyskanie dofinansowania z 9.2 – 

rewitalizacja obszarów zdegradowanych. 

Aby  aplikować o uzyskanie dofinan-

sowania, należy przyjąć program 

rewitalizacji, który obejmowałby całe 

miasto. 

 

Członkowie komisji pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do opracowania 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na lata 2014 – 

2020 (projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu). 
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II. Sprawozdanie z  realizacji 

Programu współpracy Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski z organi- 

zacjami i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2013 r. 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

sprawozdanie z  realizacji Programu 

współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

z organizacjami i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2013 r. (sprawozdanie  

w załączeniu do protokołu). 

 

III. Informacja w zakresie zajęć 

sportowych i kulturalnych 

zorganizowanych w okresie ferii 

zimowych. 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

informację w zakresie zajęć sportowych  

i kulturalnych zorganizowanych w okresie 

ferii zimowych (informacja Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji, Biura Wystaw 

Artystycznych, Miejskiej Biblioteki 

Publicznej i Miejskiego Centrum Kultury 

w załączeniu do protokołu). 
 

IV.  

 

 

 

Sprawy różne: 

 

- pismo w sprawie sprzeciwu 

Państwa ………………………… 

………………………. wobec 

ustanowienia pomnika przyrody  

o nazwie „Akacjowy Zakątek” przy  

ul. Zbożowej 

 

 

 

Wiceprezydent Miasta – Paweł Górniak 

przypomniał, że zgodnie z informacją 

Wydziału Środowiska, przedstawioną  

na poprzednim posiedzeniu Komisji,  

w chwili obecnej nie jest możliwe 

ustanowienia pomnikiem przyrody akacji 

przy ul. Zbożowej. W związku  

z powyższym protest ten jest bezprzed- 

miotowy. 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

pismo w sprawie sprzeciwu Państwa 

………………………wobec ustanowienia 

pomnika przyrody o nazwie „Akacjowy 

Zakątek” przy ul. Zbożowej (pismo  

w załączeniu do protokołu). 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

  

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
 

mgr Anna Krakowiak           Przewodniczący Komisji 

                mgr Maciej Kuszewski 


